
 

 

 

 

 

Albrandswaard, 25 februari 2019 
 
Betreft: Schriftelijke vragen CDA-fractie over verkeersveiligheid rond scholen en op schoolroutes. 
 
Naar aanleiding van een aantal reacties van verontruste ouders over de verkeersveiligheid rond 
scholen binnen onze gemeente en de verkeersroutes naar scholen toe, stellen we als CDA-fractie graag 
de volgende vragen aan het College. 
 

1. Recent hebben werkzaamheden op de Dorpsdijk ertoe geleid dat schoolgaande kinderen naar 
de Don Boscoschool om moesten fietsen via de Albrandswaardseweg om de school te 
bereiken. Was het college op de hoogte van deze werkzaamheden met bijbehorende 
omleiding, en is dit met nabijgelegen scholen gecommuniceerd? 

2. Via (sociale) media lezen wij diverse reacties van bezorgde ouders over de verkeersveiligheid 
rond o.a. de Julianaschool in Rhoon en de scholencampus in Portland. Ontvangt het college 
zelf ook deze signalen vanuit schoolbesturen, ouders en andere belanghebbenden over 
verkeersveiligheid rond scholen en op schoolroutes? Anders gezegd: deelt het college de 
observatie van het CDA dat dit onderwerp leeft en aandacht behoeft? 

3. Heeft het college de ambitie om met name binnen de wijken en rond scholen 
verkeersveiligheid samen met inwoners te onderzoeken en waar mogelijk te optimaliseren? 
Zo ja, op welke termijn verwacht het college deze ambitie vorm te geven? 

4. Deelt het college de zorg die ouders hebben over o.a. het handhaven van 30-kilometerzones 
rond scholen en ziet zij voor zichzelf een rol weggelegd in het handhaven ervan? 

5. Kan het college aangeven of de specifieke veiligheid van schoolroutes op dit moment een punt 
van aandacht is? Zo ja, op welke manier wordt daar aandacht aangegeven? Zo niet, is het 
college bereid om samen met de schoolbesturen en een verkeerskundige in kaart te brengen 
hoe de verkeersveiligheid rond scholen en op schoolroutes kan worden verbeterd? 
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